

# 高爾夫球綜合保險



## 高爾夫球綜合保險

中國太平保險（香港）有限公司為您提供「高爾夫球綜合保險」，一項全面配合您進行高爾夫球活動的保障計劃，為閣下的高爾夫球設備及對第三者的法律責任等提供多項保障，使您玩得既開心又放心。

### 被保險人資格

凡年滿18歲或以上，但不超過65歲的人士(但不包括職業高爾夫球員)。

### 保險年費

HK\$500

### 保障地區範圍

全球地區任何認可高爾夫球場

### 一般除外責任：

本保險不負責以下引致的損失：

- 戰爭、類似戰爭的行動，恐怖主義活動、內戰、叛變、罷工、暴動，或由於核子武器游離輻射，核子燃料或其燃燒後產生的廢料所致輻射能的沾染。上述核子燃燒包括自發的核子分裂在內。
- 任何非法行為或活動。
- 任何欺騙或不誠實的行為。
- 「一桿入洞」沒有取得認可高爾夫球會證書。

## 保障範圍

保障項目	全年最高賠償金額
<b>1. 公眾責任險</b> 保障閣下在任何認可之高爾夫球場內練習或打高爾夫球時，因意外導致他人財物損失或身體受傷而需承擔的法律責任。	HK\$3,000,000
<b>2. 人身意外</b> 保障閣下在認可之高爾夫球場內練習或打高爾夫球時，因意外導致身故或身體傷殘： (a) 身故及肢體傷殘 (b) 每週賠償 (最高104星期)	HK\$30,000 HK\$200 (每星期)
<b>3. 高爾夫球設備</b> 保障閣下的高爾夫球裝備，在攜帶途中或在認可之高爾夫球場內遭受意外損失或損壞。	HK\$6,000
<b>4. 個人財物</b> 保障閣下的私人物品在任何認可的高爾夫球場內遭受意外損失或損毀(不包括手錶、珠寶、寶石、望遠鏡、易碎物品、相機及/或手提攝影機、無線電對講機、現金、證券、郵票、車輛及其附件)。	HK\$3,000
<b>5. 一桿入洞</b> 獎賞閣下在任何認可的高爾夫球場內成功一桿入洞的佳績。	HK\$3,000

注：此單張上所載的內容由中國太平保險(香港)有限公司全權負責，僅供參考之用。

高爾夫球綜合保險由中國太平保險(香港)有限公司承保保險，並依據保單之條款及細則，承擔所有保障及賠償事宜。

中國工商銀行(亞洲)有限公司為中國太平保險(香港)有限公司之授權保險代理商。



承保公司：

**中國太平保險(香港)有限公司**  
China Taiping Insurance (HK) Company Limited

如果您選擇不收取有關工銀亞洲的宣傳郵件，請以書面通知本行，地址及收件人為「香港中環花園道3號中國工商銀行大廈33樓，資料保護主任收」。

查詢詳情，歡迎親臨本行各分行，  
我們的客戶服務主任隨時樂意為您提供更多資料。

您亦可致電客戶服務熱線

**218 95588** 或

瀏覽我們的網站

[www.icbcasia.com](http://www.icbcasia.com)

# Golfer's Insurance Package



## Golfer's Insurance Package

"Golfer's Insurance Package" offered by China Taiping Insurance (HK) Company Limited is a comprehensive cover insuring against your golfing equipment, legal liability to third parties and many other accidental misfortune. This comprehensive insurance provides full coverage for all your needs and gives you total peace of mind.

### Age Limit of Insured Person

A minimum age of 18 to a maximum of 65 years (not being a professional golfer)

### Annual Premium

HK\$500

### Territorial Scope Coverage

Worldwide whilst at any recognized golf course

### General Exclusions Applicable To This Policy

The Company will not be liable for losses or damage arising out of or in consequence of:

- war, hostilities, act of terrorism, civil war, rebellion, strikes, riots or caused by or contributed to by or arising from ionizing radiations or contamination by radioactivity from any nuclear fuel or from any nuclear waste from the combustion of nuclear fuel. For the purpose of this exception combustion shall include any self-sustaining process of nuclear fission.
- taking part in any illegal act or activities.
- any fraudulent or if any fraudulent means or devices are used by the Insured.
- "holing out in one" without certificate issued by any recognized golf club.

## Product & Highlights

Benefit Table	Annual Maximum Benefits/Limits
<b>1. Liability to the Public</b> Indemnity against legal liability to a third party as a result of accidental loss of or damage to property or bodily injury whilst playing or practising golf at any recognized golf course.	HK\$3,000,000
<b>2. Personal Accident</b> Accidental death or bodily injury whilst playing golf at any recognized golf course: (a) Accidental Death & Total Permanent Disablement (b) Weekly Indemnity for Temporary Total Disablement – not exceeding 104 weeks	HK\$30,000  HK\$200 (Per week)
<b>3. Golfing Equipment</b> Indemnity against golfing equipment lost or damaged by any accident or misfortune or in transit to or from whilst at any recognized golf course.	HK\$6,000
<b>4. Personal Effects</b> Indemnify the Insured against loss of or damage to Personal Effects belonged to the Insured whilst such effects are at any recognized golf course. (Excluding watches, jewellery, trinkets, gems, telescopes, fragile objects, glasses, cameras, portable video equipment sets, cash, securities, stamps, motor vehicles and its accessories)	HK\$3,000
<b>5. Hole In One</b> Reward to the Insured as a result of holing out in one shot whilst playing at any recognized golf course.	HK\$3,000

\* China Taiping Insurance (HK) Company Limited assumes full responsibility for the contents of this leaflet.

The information of this leaflet is for reference only. China Taiping Insurance (HK) Company Limited is the insurance underwriter of "Golfer's Insurance Package" and is solely responsible for all coverage and compensation subject to the terms and conditions of the Policy.

Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited is an authorized insurance agent of China Taiping Insurance (HK) Company Limited.



Underwritten by:

**中國太平保險(香港)有限公司**  
China Taiping Insurance (HK) Company Limited

If you do not wish to receive any promotional materials of ICBC (Asia), please inform the Data Protection Officer at 33/F, ICBC Tower, 3 Garden Road, Central, Hong Kong in writing.

**For details, please visit any of our branches and our Customer Service Officers will be pleased to provide you with more information.**

**You may also call our Customer Service Hotline on**

**218 95588** or  
**browse our website**  
[www.icbcasia.com](http://www.icbcasia.com)